
Kdaj obračališče
ob Pesarski cesti?

Na seji vseh treh zborov
občinske skupščine, ki je bila
26. novembra lani. so pred-
stavniki delegacij krajevnih
skupnosti Štepanjsko naselje
I, Ilin III postavili delegatsko
vprašanje glede gradnje
obračališča za mestni potniški
promet ob Pesarski cesti. Na
to že večkrat zastavljeno
vprašanje do sedaj še niso do-
bili odgovora. Ugotavljali so
tudi. da obračališee ni nave-
deno v letošnjem planu ob-
činske komunalne skupnosti.
Delegacije teh krajevnih
sk upnosti pa so tudi predlaga-
le, da se na prostoru v Bile-
čanski ulici pred stolpnicama
številka 4 fn 5, ki je sicer na-
menjen za gradnjo vrtca, za-
časno uredi parkirišče. Prebi-
valci teh stolpnic namreč ni-
majo dovolj urejenih parkir-
nih prostorov.

Na delegatsko vprašanje
vseh treh krajevnih skupnosti
iz Štepanjskega naselja in na

njihov predlog glede ureditve
parkirišč je pisni odgovor, ki
bo objavljen tudi v Delegatski
tribuni, poslalo podjetje So-
seska. V odgovoru pojasnju-
jejo, da so v preteklem letu o
pripravah na gradnjo ohrača-
lišča po telefonu obve^tili ob-
činsko komunalno skupnost
in krajevne skupnosti Šte-
panjskega naselja. Pričako-
vati je. so zapisali vtemodgo-
voru, da se bo dolgo pričako-
vana gradnja letošnjo pomlad
le pričela. V aprilu lani. ko je
namree Soseska že zaprosila
za lokacijsko dokumentacijo,
je bilo ugotovljeno, da je na-
črtovano obračališče preveli-
ko. Zato je bilo treba na novo
izdelati lokacijsko dokumen-
tacijo in projeHfe. Ti so bili
končani oktobra lani.

Glede parkirišča v Bilečan-
ski ulici pa je v odgovoru re-
čeno. da ima toliko parkirnih
mest. kot je bilodogovorjeno.
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